

Referat af bestyrelsesmøde d. 19/6 2025

1. Instruktører:

Vi har nu kørt ½ år med Jeanette som koordinator for instruktørerne, og det er gået rigtig fint. Der mangler dog den direkte kontakt til bestyrelsen, og vi er derfor enige om, at Jeanette fremover fortsætter som koordinator i form af administration og indsamling af godtgørelsesblanketter, men at den fremtidige kontakt foregår via bestyrelsen.

Instruktørernes tilbagemelding fra deres møde gennemgås, og bestyrelsen ønsker på bedste vis, at møde de tilkendegivelser vi ser af skrivelsen. Vi kommer således til at planlægge åbent hus-arrangementer d. 3/9 kl. 9-12, og d. 1. februar 2026 9-12. Der planlægges ligeledes et arrangement i april 2026. Dato planlægges senere. Vi ønsker endvidere at arrangere et opstartsmøde efter sommerferien, og forsøger at få en fra DGI til at deltage mhp inspiration mm.

Lasse sørger for at booke vægt, og vi forhører os om Michael har mulighed for at introducere til Chi gong eller andet.

Jeanne informerer ud til instruktørerne.

Camilla Hay stopper som instruktør, fordi hun flytter fra byen.

Der kommer stadig flere deltager på seniorholdet, og Pia har ytret, at der på et tidspunkt bliver for mange, til at det kan køre med de to instruktører. Jeanne taler med Pia og Vibeke om de kender nogen der kan hjælpe/lave ekstra hold, hvis der er plads i hallen.

I 2026 kommer der et nyt kursus i seniormotion, som vi vil opfordre seniortrænerne til at deltage i.

2. Maj Britt har haft møde med Amanda fra DGI. Det var et meget inspirerende møde, og vi gennemgår de punkter som vi talte om på mødet. Amanda kom med forskellige gode ideer, som vi vil se nærmere på, og evt. tage op senere. Amanda går på barsel til august, men der kommer en afløser. Vi får besked om hvem der er vores kontakt, når det er blevet besluttet.

a. Vi (Susanne) finder og formidler vores værdisæt ud, både til bestyrelse, instruktører og medlemmer.

b. Lasse sørger for opsætning af billede af bestyrelsen.

3. Udstyr: Vi ønsker os competition kettelbels, da grebene på de andre bliver større, jo større vægt de har, og det giver nogle problemer med at holde om dem. Lasse ønsker håndvægte over 40 kg. Vi ønsker os også en spinningcykel mere, da det efterspørges. Lasse undersøger priser, og vi beslutter os efterfølgende, hvad vi skal købe.

4. Arrangementer via Hovedbestyrelsen. Det er vanskeligt at rekruttere frivillige til at hjælpe ved div. Arrangementer. Vi ønsker en dialog med HB om håndtering af disse arrangementer. Maj Britt foreslår til næste HB-møde, at vi laver et bestyrelsesseminar, hvor vi diskuterer fremtidige arrangementer, og deltagelse i det frivillige arbejde, og evt. Brug af app eller andet til koordinering af opgaverne, og muligheden for at være ude i langt bedre tid i forhold til at koordinere hjælpere. Vi taler om mulighed for at betale os fra at få nogen til at hjælpe, da bestyrelsens medlemmer føler det som et stort yderligere arbejde ud over det vi i forvejen laver i egne rækker.

5. Åbent hus- arrangementer: Vi aftaler nye arrangementer d. 1/9 2025 og 1/2 2026, samt et arrangement i april 2026, dato fastlægges senere. Lasse booker vægten, og Maj Britt spørger Michael om mulighed for introduktion til Chi-gong eller lign.

6. Vi har arbejdet lidt på at starte udendørstræning op efter sommerferien. Jeanette har lavet et fint oplæg til anlæg af bane, og har forsøgt at tilmelde sig kursus. Vi kan ikke få skabt de rigtige muligheder for træningen inden planlagt start i august, og vi ønsker også et træner team omkring tiltaget, så det ikke bliver så sårbart. Vi aftaler derfor at udsætte tiltaget, men at arbejde videre med at skabe muligheder for at få lavet en bane, og derefter at finde det rette team til opgaven.

7. Andre nye tiltag: Vi er startet med "Ung Fitness" Der er pt tilmeldt 4, og de efterspørger mere træningstid. Vi aftaler at udvide til: 15-20 lørdag og søndag. Vi er lidt forsigtige med at øge tiden, da vi hele tiden bevæger os på grænsen til at have for mange medlemmer. Vi følger tiltaget.

8. Der er åbent hus d. 27/8 mhp ideer til brug af Arresøhus. Alle opfordres til kreative tanker, og deltagelse i mødet hvis muligt.

9. Halvårsregnskabet gennemgås. Det ser fint ud. Der har været kasserermøde, som Susanne desværre var forhindret i at deltage i, men her blev inf. Om nyt regnskabssystem, og mobilepay. Susanne har talt med Hovedkassereren.

10. Der er behov for Microsoftprogram til de nye PC'er. Maj Britt bestiller.

11. Referaterne sendes til Jens Sønderbye Kjærulf, der lægger dem på hjemmesiden.

12. EVT. Vi er alle ansvarlige for at fylde sprayflasker papir mm når vi træner, men det er primært en del af instruktørernes opgave når de har deres åbne tid i salen. Jeanne sørger for en reminder.

Jeanne og Maj Britt gør rent i fitnesslokalet i sommerferien.